



Golfers Tee Off for Hacis Spring Tournament

A total of 23 keen golfers competed at this year's "2013 Hacis Golf Tournament" on 10 April. Held at Hong Kong Golf Club, the annual sport event proved to be another year of great success, enjoyed by all.

This year's tournament was again well supported by the Hong Kong air cargo community, with friends from Shenzhen Airport Customs House joining for the first time. After a hard-fought competition, Wu Qiang from Shenzhen Airport Customs House and Monte Wong from Newport Logistics shared the Best Gross Championship glory.

高球好手迎戰春季賽

共 23位鬥志高昂的球手出戰本年度「香港空運服務高爾夫球賽2013」。此年度賽事於4月10日假香港高爾夫球會順利舉行，所有參與人士均盡興而歸。

除了繼續獲得香港空運業界友好的鼎力支持外，本年賽事更邀請了深圳機場海關首次參賽。經過一輪激烈緊湊的競爭，最終由深圳機場海關的吳強及新洋通運的黃國棟雙雙贏得全場總桿總冠軍。

Competition Result 賽果一覽

Best Gross Champion 全場總桿總冠軍

Wu Qiang – Shenzhen Airport Customs House
吳強 — 中華人民共和國深圳機場海關

Monte Wong – Newport Logistics (H.K.) Limited
黃國棟 — 新洋通運(香港)有限公司

Best Net Champion 全場淨桿總冠軍

Terence Lau – BEL International Logistics Limited
劉志光 — 創業國際物流有限公司

Longest Drive 最遠發球獎

Tong Lei – Dongguan Ray China Logistics Company Limited
佟雷 — 東莞市悅華物流有限公司

Nearest to the Pin 最近洞口獎

Spencer Lam – On Time Express Limited
林進展 — 先達國際貨運

